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Vragen van Lars Jacobusse, fractie CU over Brief GS van 22 februari 2022 over PFAS Verkennende Risicobeoordeling RIVM – 122729, agendapunt 6. 

 

 

Vragen Commissie Strategische Opgaven Antwoorden  

1. Het is voor ons niet helemaal helder op welk deel van de Westerschelde de conclusies 
van deze voorlopige beoordeling van toepassing zijn. In documenten van de provincie 
wordt het oostelijk deel genoemd, het westelijk deel volgt bij oplevering van het gehele 
rapport. Maar documenten van het RIVM noemen consequent “Westerschelde” en 
daarin is deze opdeling niet terug te vinden.  

1. Wij hebben na oplevering door het RIVM nagevraagd waar de 
monsters zijn verzameld die voor de verkennende 
risicobeoordeling zijn gebruikt. Dat betreft allemaal monsters in de 
Westerschelde tussen Hansweert en de Belgisch-Nederlandse 
grens. Vandaar dat dit ook in het persbericht is geduid. 

2. Gaat het onderzoek door het RIVM ook inzichten opleveren wat betreft (de invloed van 
PFAS op) de staat van toekomstige flora en fauna van de aan getijden blootgestelde 
natuur in- en langs de Westerschelde? Zo nee, wanneer en door wie zullen dergelijke 
inzichten met de Provincie en PS gedeeld worden? 

2. De beoordeling van het RIVM vindt plaats op basis van 
gezondheidskundige grenswaarden voor de mens. Dit geeft geen 
duiding voor wat betreft natuuraspecten. Rijkswaterstaat is 
opdrachtgever voor monitoring op PFAS in biota.  Wij hebben 
richting Rijkswaterstaat benoemd dat de invloed van PFAS, en 
andere verontreinigingen, wat ons betreft in het traject van de 
evaluatie van het Natura 2000 beheerplan Westerschelde en 
Saeftinghe dient te worden meegenomen.  

 




